



UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA

BORANG PERMOHONAN APEL (C)

BAHAGIAN A: MAKLUMAT PEMOHON DAN PROGRAM PENGAJIAN			
Nama Pelajar			
No. Kad Pengenalan/ No. Passport	No. Matriks	Tahun Pengajian	
Fakulti			
Nama Program			

BAHAGIAN B: MAKLUMAT KURSUS DIMOHON APEL (C)		
Nama Kursus [<i>permohonan APEL (C)</i>]	Kod Kursus	Jumlah Kredit
Sinopsis Kursus		
Hasil Pembelajaran Kursus	Pernyataan Hasil Pembelajaran Kursus (<i>sila sertakan helaian lampiran sekiranya ruang ini tidak mencukupi</i>)	

BAHAGIAN C: MAKLUMAT BERKAITAN PEMBELAJARAN BERASASKAN PENGALAMAN TERDAHULU
--

BAHAGIAN D: SENARAI SEMAK

Dokumen ini telah dilengkapkan dan disertakan bersama-sama borang permohonan APEL (C) UKM

		Semakan Kecukupan <i>(sila kosongkan ruang ini)</i>	
	(✓/✗)		
Resit pembayaran yuran APEL (C)	<input type="checkbox"/>	Disertakan	<input type="checkbox"/>
		Tidak disertakan	<input type="checkbox"/>
Dokumen Sokongan/Pembuktian	<input type="checkbox"/>	Lengkap	<input type="checkbox"/>
		Tidak Lengkap	<input type="checkbox"/>

BAHAGIAN E: PERAKUAN PEMOHON

Saya dengan ini mengaku bahawa semua maklumat/dokumen disediakan untuk menyokong permohonan ini adalah sah, benar dan tepat. Saya memahami sepenuhnya bahawa Universiti berhak untuk menolak permohonan saya sekiranya dibuktikan sebaliknya.

Tanda tangan:

Tarikh:

BAHAGIAN F: PERAKUAN UNTUK PENILAIAN APEL (C)

Pelajar sedia untuk penilaian APEL (C) melalui:

(✓/✗)

Cadangan tarikh penilaian

Portfolio

Sesi Temu bual

Ujian Cabaran

Catatan:

Tanda tangan Jawatankuasa Penilai APEL (C):

Nama:

Tarikh:

Cop Rasmi:



UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA

**BORANG PENGESAHAN PANDUAN DAN PENASIHATAN PELAJAR
UNTUK PERMOHONAN APEL (C)**

(Borang ini perlu dilampirkan bersama UKM/PPPS/C/PXX/AKXX/X :Borang Permohonan APEL (C))

BAHAGIAN A: SENARAI SEMAK

Saya mengesahkan bahawa semasa proses mendapatkan pindah kredit melalui APEL C, saya telah
(tanda ✓ atau ✗ mana-mana berkaitan):

Mendapat khidmat nasihat Penasihat APEL (C) di F/I/P secara bersemuka: Sila berikan nama Penasihat APEL (C) terlibat:

Dibekalkan dengan Proforma Kursus yang mengandungi maklumat seperti Hasil Pembelajaran Kursus (HPK), Sinopsis dan Kredit Kursus.

Dibekalkan dengan Buku Panduan Permohonan APEL C Pelajar UKM (capaian melalui Sistem Maklumat Pelajar)

Dimaklumkan bahawa saya boleh diminta untuk melengkapkan portfolio diri dan dipanggil untuk menjalani ujian cabaran serta sesi temu bual untuk tujuan pengesahan kompetensi berasaskan pengalaman terdahulu.

BAHAGIAN B: PERAKUAN PEMOHON

Saya dengan ini mengaku bahawa semua maklumat/dokumen/aktiviti seperti yang disenaraikan di Bahagian A borang ini adalah sah, benar dan tepat. Saya memahami sepenuhnya proses dan prosedur permohonan APEL (C) UKM dan menyedari bahawa permohonan saya ini boleh ditolak sekiranya kemahiran yang diperolehi melalui pengalaman terdahulu didapati belum mencapai Hasil Pembelajaran Kursus semasa penilaian APEL (C) dilakukan. Saya sedar, akur dan akan meneruskan kursus seperti biasa sekiranya diputuskan gagal semasa permohonan APEL (C) ini.

Tanda tangan:

Tarikh: